



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trembley, President
Megan E. Papasian-Broadwell, Vice President
I. Susan Kattula, Secretary
Susan M. Jozwik, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Carl Weckerle, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livermois, Ph.D.
Superintendent

July 29, 2020

Dear WCS Community,

As we prepare for the start of school on Tuesday, September 8, 2020, we need your help in two very important ways.

1. **TODAY – Wednesday, July 29th** - please review the enclosed WCS Parent's Guide to Fall Options, which provides information on what schools will look like both in-person and through our virtual option.
2. **TOMORROW - Thursday, July 30th** - we will send you a survey that asks you whether you plan to send your children back to school or use our virtual online option. The survey will be emailed to you directly and also posted on our website at wcskids.net. The survey also includes the opportunity for you to submit questions that we will answer and post on our website.

If you plan to send your child back to school, you do not need to do anything at this time. If you are interested in our virtual option, please contact WCS Student Services at 586-698-4478 as the virtual enrollment window will be open from August 3rd-August 21st. It is important for you to enroll during this window because it will affect our staffing levels, classroom space, bus routes, lunch menus, and other issues.

As we look ahead, I will continue to update you throughout the summer as information becomes available. Thank you for your continued support and stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livermois, Ph.D.
Superintendent

29 يوليو 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

بينما نستعد لبدء الدراسة يوم الثلاثاء 8 سبتمبر 2020، نحن بحاجة إلى مساعدتكم بطريقتين مهمتين للغاية.

1. اليوم -- الأربعاء 29 يوليو -- يرجى مراجعة لليل الآباء WCS المغلقة لخيارات الخريف ، والذي يوفر معلومات حول ما المدارس سوف تبدو على حد سواء في شخص ومن خلال خيارنا الظاهري.
2. غدا - الخميس 30 يوليو th - سنرسل لك مسحا يسالك عما إذا كنت تخطط لإرسال أطفالك مرة أخرى إلى المدرسة أو استخدام خيارنا الافتراضي عبر الإنترنت. سيتم إرسال الاستطلاع عبر البريد الإلكتروني مباشرة كما سيتم نشره على موقعنا على wcskids.net. كما يتضمن الاستطلاع فرصة لك لتقييم الأسئلة التي سوف نجيب عليها ونشرها على موقعنا.

إذا كنت تخطط لإرسال طفلك إلى المدرسة، لا تحتاج إلى القيام بأي شيء في هذا الوقت. إذا كنت مهتما في خيارنا الظاهري، يرجى الاتصال WCS خدمات الطلاب في 4478-698-586 كما سيتم فتح نافذة التسجيل الظاهري من 3 أغسطس - 21 أغسطس st. من المهم بالنسبة لك أن تسجل خلال هذه النافذة لأنها ستؤثر على مستويات التوظيف لدينا، ومساحة الفصول الدراسية، وطرق الحافلات، وقوائم الغداء، وغيرها من القضايا.

وفيما نتطلع إلى المستقبل، سأواصل تحديث المعلومات لكم طوال فصل الصيف عندما تتوفر المعلومات. شكراً لكم على دعمكم المستمر والبقاء في أمان وتكونوا أصحاء.

إخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف